

# Referat af Bestyrelsesmøde

---

Deltagere: Mette, Bodil, Georg, Lisbeth, Jane, Dion, Susanne

Afbud: Linda

Dato: 14. april 2010

---

1. Fordeling af opgaver i den nye bestyrelse
2. Referat fra generalforsamling
3. Økonomi
4. Veje og stier
5. Grønne områder, legepladser
6. Hjemmesiden
7. Møde med kommunen, trafikale forhold
8. Mødekalendarer
9. Evt.

## **1. Fordeling af opgaver i bestyrelsen**

Opgaveliste:

- Vej og stiudvalg (Dion, Georg, Mette)
- Grønt udvalg (Susanne, Bodil)
- Event udvalg (Jane, Bodil, Lisbeth)
- Legepladskoordinator (Georg)
- Kasserer (Linda)
- Medlemslister, kontingentopkrævning, div. Breve (Jane, Mette)
- Referent (Susanne)
- Formand (Mette)
- Hjemmesideudvalget (Lisbeth, Jane)
- Ændring af vedtægter (Mette, Dion)

## **2. Referat fra generalforsamlingen**

Mette udsender vedtægter til alle i bestyrelsen. Jane klargør referat med kopiering mv. og udsender sammen med Bodil.

Input fra medlemmerne på GF:

Dræn i midterareal – medtages på næste møde med kommunen vedr. midterarealet.

Vejbump mellem Mannehøj etape 2 og etape 5 – vi tester med egne biler om der er et problem, inden vi gør mere ved den sag.

Skilte med legende børn skal etableres, samt skilt med husnumre ved Mannehøj etape 4 skal flyttes til modsatte side. Vej og stiuvalg kigger på det.

Bestyrelsen er enig om, at snerydning af veje i området ikke er et grundejerforeningsanliggende.

Skilte vedr. hunde – Mette kontakter Ulrik om vi kan få lidt flere.

Vi laver en mere grundig budgetlægning med 3-5 års budget kommende efterår / vinter ifm. alm. Budgetlægning.

Bestyrelsen har den indstilling, at VVP er et fulgyldigt medlem af grundejerforeningen, og vi ser derfor ikke grund til at reducere kontingentstørrelsen for disse medlemmer.

### **3. Økonomi**

Punktet udgår, da vi mangler kasseren.

### **4. Veje og Stier**

Vejen Kommune har indbudt til møde vedr. Boulevardens forlængelse. Mette og Dion deltager i mødet.

### **5. Grønne områder / Legepladser**

Mette foreslår, at vi overvejer en bedre udnyttelse af etape 2's store grønne areal. Mette kommer med et forslag (f.eks. krolf...).

Mannehøj etape 5 har haft første møde vedr. legeplads og sender snart oplæg og budget på legeplads.

Der er kommet et brev vedr. hærværk på planter på legeplads Mannehøj etape 3, Mette kigger på det.

### **6. Hjemmesiden**

Der holdes et møde med Kim og Rachelle for at få hjemmeside-projektet på skinner igen. Jane finder mødedato.

### **7. Mødekalender**

Vi mødes følgende datoer kl. 19.30 til bestyrelsesmøde:

25. august     Bodil

17. november Mette

12. januar     Lisbeth

2. marts        Jane

16. marts (Generalforsamling)

## **8. Evt.**

Vi vil gerne have et socialt arrangement – event udvalget går i tænkeboks.

Vi skal have revideret vedtægterne. Mette laver udkast, vi drøfter det på næstkommende møde – og der skal derefter indkaldes til et ekstraordinært møde for hele foreningen.

Mette sætter i værk med div. dokumenter (bankkonto mv.) ifm. formandsskiftet fra Christian til Mette.